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OBČINA T I Š I N A 
OBČINSKI SVET 
 

Z A P I S N I K 
20. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA,  

ki je bila v petek, 13.01.2017 ob 17.00 uri v sejni sobi občinske uprave na Tišini 
 
 
K TOČKI 1 
 
POZDRAV IN UGOTOVITEV NAVZOČNOSTI 
 
Sejo je vodil Franc HORVAT, župan občine Tišina (v nadaljevanju: župan). Pričel je s sejo in pozdravil vse 
prisotne. Župan je v začetku seje ugotovil, da je občinski svet sklepčen, saj je bilo na seji prisotnih 12 od 15  
članov občinskega sveta. Na seji so bili prisotni naslednji člani občinskega sveta: Tibor CIGUT, Oto FLISAR, 
Ivan HORVAT, Milan KAROLI, Franc KNAUS, Franc KOVAČ, Saško KUHAR, Franc PERTOCI, Ernest SERDT, 
Viktor OBAL, Vinko GAJŠT in Damjan FICKO. Pri četrti točki ob 17.05 uri se je seji pridružil član občinskega 
sveta Danijel KOLMAN.  
Odsotna sta bila člana občinskega sveta Slavko CENER in Danijel KOVAČ. 
 
OSTALI PRISOTNI: 
Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ  - direktorica občinske uprave 
Mateja Celec    - računovodkinja 
Aleksandra KAROLI   - predsednica odbora vaških skupnosti 
Milena Avguštin   - predsednica nadzornega odbora 
Andreja RIBAŠ    - zapisnikarica  
Saša ĆOSIĆ    - TV Radgona 
 
Seja je bila posneta na DVD, ki se hrani v arhivu občine. 
 
K TOČKI 2 
 
ŽUPAN je podal dnevni red za 20. redno sejo OS občine Tišina in ga dal v razpravo. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog dnevnega reda na glasovanje. 
Člani Občinskega sveta so soglasno (12 prisotnih, ZA = 12) sprejeli naslednji 
 
DNEVNI RED 20. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA: 

 
1. Pozdrav in ugotovitev navzočnosti 
2. Obravnava in sprejem dnevnega reda 20. redne seje OS občine Tišina 
3. Obravnava in sprejem zapisnika 19. redne seje občinskega sveta občine Tišina in 2. izredne seje 

občinskega sveta občine Tišina 
4. Poročilo o izvršitvi sklepov 19. redne seje občinskega sveta občine Tišina in 2. izredne seje občinskega 

sveta občine Tišina 
5. Predlog Rebalansa I Proračuna občine Tišina za leto 2017 
6. Predlog Odloka o načinu in pogojih izvajanja občinske gospodarske javne službe odvajanja in čiščenja 

komunalne odpadne in padavinske vode na območju Občine Tišina – uradno prečiščeno besedilo 
7. Končno poročilo Nadzornega odbora občine Tišina o opravljenem nadzoru – komasacije 
8. Program dela Nadzornega odbora občine Tišina za leto 2017 
9. Tekoča problematika 
10. Vprašanja in pobude 
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K TOČKI 3 
 
OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAPISNIKA 19. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA in 2. IZREDNE 
SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA 
 
Pri tej točki je župan dal najprej v razpravo zapisnik 19. redne seje občinskega sveta občine Tišina. 
 
Župan je povabil prisotne k razpravi.  
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog na glasovanje. Člani Občinskega 
sveta so nato soglasno (12 prisotnih, ZA = 12) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. : 207 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA ZAPISNIK 19. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA 
Z DNE 15.12.2016 V PREDLOŽENI VSEBINI.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
V nadaljevanju je župan dal v razpravo še zapisnik 2. izredne seje občinskega sveta občine Tišina. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog na glasovanje. Člani Občinskega 
sveta so nato soglasno (12 prisotnih, ZA = 12) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. : 208 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA ZAPISNIK 2. IZREDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA 
Z DNE 22.12.2016 V PREDLOŽENI VSEBINI.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 4 
 
POROČILO O IZVRŠITVI SKLEPOV 19. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA IN 2. IZREDNE SEJE 
OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA. 
 
ŽUPAN je najprej podal poročilo o izvršitvi sklepov 19. redne seje občinskega sveta občine Tišina in nato še 
poročilo o izvršitvi sklepov 2. izredne seje občinskega sveta občine Tišina. 
 
 
K TOČKI 5 
 
PREDLOG REBALANSA I PRORAČUNA OBČINE TIŠINA ZA LETO 2017 
 
Uvodno obrazložitev je podal župan in povedal, da ni bilo vloženega amandmaja. 
 
V nadaljevanju je podrobno obrazložitev podala računovodkinja Mateja CELEC. 
 
Milan KAROLI, predsednik odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, 
da je odbor obravnaval predlog Rebalansa proračuna občine Tišina za leto 2017 in predlaga občinskemu 
svetu, da predlog rebalansa občine Tišina za leto 2017 obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
 
 

. 
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Franc KNAUS, predsednik odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da je 
odbor obravnaval predlog Rebalansa proračuna občine Tišina za leto 2017 in predlaga občinskemu svetu, 
da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini. 
 
Vinko GAJŠT, predsednik odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami je povedal, 
da je odbor obravnaval predlog Rebalansa proračuna občine Tišina za leto 2017 in sicer v delu, ki se 
nanaša na delovno področje odbora in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v 
predlagani vsebini. 
 
Aleksandra Karoli, predsednica odbora vaških skupnosti je povedala, da je odbor obravnaval predlog 
Rebalansa proračuna občine Tišina za leto 2017 in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in 
sprejme v predlagani vsebini in obliki. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali Danijel KOLMAN, Franc KNAUS, Ivan HORVAT, Tibor CIGUT, Viktor OBAL in Ernest 
SERDT.  
 
Odgovore na zastavljeno vprašanje je podal župan. 
 
 

*     *     *     *     * 
 

KADROVSKI NAČRT OBČINSKE UPRAVE IN REŽIJSKEGA OBRATA OBČINE TIŠINA ZA LETO 2017 IN 2018 
 
Obrazložitev je podala direktorica občinske uprave Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali Tibor CIGUT in Danijel KOLMAN. 
 
Odgovore na zastavljena vprašanja je podala direktorica občinske uprave Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 

 
 

*     *     *     *     * 
 

 
SKLEP O LETNEM NAČRTU RAZPOLAGANJA Z ZEMLJIŠČI OBČINE TIŠINA ZA LETO 2017 
 
Obrazložitev je podala direktorica občinske uprave Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
 
Vinko GAJŠT, predsednik odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami je povedal, 
da je odbor obravnaval predlog Sklepa o letnem načrtu razpolaganja z zemljišči Občine Tišina za leto 2017 
in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog sklepa na glasovanje. Člani 
občinskega sveta so soglasno (13 prisotnih, ZA = 12) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. : 209 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP O LETNEM NAČRTU RAZPOLAGANJA Z ZEMLJIŠČI 
OBČINE TIŠINA ZA LETO 2017. 
Sklep je bil sprejet. 
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*     *     *     *     * 

 
SKLEP O LETNEM NAČRTU RAZPOLAGANJA S STAVBAMI IN DELI STAVB OBČINE TIŠINA ZA LETO 2017 
 
Obrazložitev je podala direktorica občinske uprave Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
 
Vinko GAJŠT, predsednik odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami je povedal, 
da je odbor obravnaval predlog Sklepa o letnem načrtu razpolaganja s stavbami in deli stavb občine Tišina 
za leto 2017 in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog sklepa na glasovanje. Člani 
občinskega sveta so soglasno (13 prisotnih, ZA = 12) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. : 210 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP O LETNEM NAČRTU RAZPOLAGANJA S STAVBAMI IN 
DELI STAVB OBČINE TIŠINA ZA LETO 2017.  
Sklep je bil sprejet. 
 

*     *     *     *     * 
 
ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE TIŠINA ZA LETO 2017 
 
Obrazložitev je podala računovodkinja Mateja CELEC. 
 
Tibor CIGUT, predsednik statutarno pravne komisije je povedal, da je komisija obravnavala predlog Odloka 
o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu za leto 2017 in je mnenja, da je predlagani odlok v 
formalnem smislu skladen z veljavno zakonodajo in kot tak primeren za obravnavo.  
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predloge sklepa na glasovanje. Člani 
občinskega sveta so soglasno (13 prisotnih, ZA = 10) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. : 211 
 
1. OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O 

PRORAČUNU OBČINE TIŠINA ZA LETO 2017. 
2. ODLOK SE OBJAVI V URADNEM LISTU REPUBLIKE SLOVENIJE. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 6 
 
PREDLOG ODLOKA O NAČINU IN POGOJIH IZVAJANJA OBČINSKE GOSPODARSKE JAVNE SLUŽBE 
ODVAJANJA IN ČIŠČENJA KOMUNALNE ODPADNE IN PADAVINSKE VODE NA OBMOČJU OBČINE TIŠINA – 
URADNO PREČIŠČENO BESEDILO 
 
Obrazložitev je podala direktorica občinske uprave Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
 
Tibor CIGUT, predsednik statutarno pravne komisije je povedal, da je komisija na svoji 23. seji dne 
11.01.2017 obravnavala predlog Odloka o načinu in pogojih izvajanja občinske gospodarske javne službe 
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odvajanja in čiščenja komunalne odpadne in padavinske vode na območju Občine Tišina – uradno 
prečiščeno besedilo in je mnenja, da je pripravljen v skladu z zakonodajo in kot tak primeren za potrditev. 
Statutarno pravna komisija tako predlaga, da se odlok v obliki čistopisa sprejme, vse ostale aktivnosti pa 
bodo potem podane ali s strani odbora za gospodarstvo ali individualno in bodo vnesene kot spremembe 
in dopolnitve odloka.   
 
Milan KAROLI, predsednik odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, 
da je odbor na svoji seji obravnaval Predlog Odloka o načinu in pogojih izvajanja občinske gospodarske 
javne službe odvajanja in čiščenja komunalne odpadne in padavinske vode na območju občine Tišina – 
uradno prečiščeno besedilo in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani 
vsebini, z upoštevanimi dopolnitvami 62.č in 62.d člena, ki so bile predlagane na seji odbora. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali Tibor CIGUT, Franc KNAUS, Milan KAROLI, Ivan HORVAT in Danijel KOLMAN.  
 
Danijel KOLMAN je opozoril na napako v 66. členu in sicer v poglavju Globe za prekrške , kjer je naveden 
80. člen odloka, ki pa ga v odloku ni.  
 
Župan je predlagal 10 minut odmora. 
 
Župan je povedal, da gleda na to, da je napaka v osnovnem odloku iz leta 2006 in je potreben popravek 
odloka, uradno prečiščeno besedilo ne more biti sprejeto in je predlagal umik točke z dnevnega reda.  
 
 
K TOČKI 7 
 
KONČNO POROČILO NADZORNEGA ODBORA OBČINE TIŠINA O OPRAVLJENEM NADZORU – KOMASACIJE 
 
Obrazložitev je podala predsednica nadzornega odbora ga. Milena AUGUŠTIN. Povedala je, da nadzorni 
odbor pri izvedbi nadzora ni ugotovil nepravilnosti in da so vsa izplačila iz tega naslova bila pravilno 
evidentirana v proračunih za posamezna proračunska leta v obdobju od leta 2011 do 2015. Povedala je, 
da je bila pravilnost izvedbe projekta potrjena tudi s pregledi na terenu, ki jih je izvedla Agencija RS za 
kmetijske trge in razvoj podeželja. Ga. Auguštin je povedala, da se je občina s prijavo na razpis komasacij 
hkrati zavezala za izvedbo projekta agromelioracij, ki ga izvede v petih letih po koncu komasacij. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali: Danijel KOLMAN, Franc KNAUS in Tibor CIGUT. Odgovore na zastavljena vprašanja 
je podala predsednica nadzornega odbora ga. Milena AUGUŠTIN. 
 
Danijel KOLMAN je zastavil naslednje vprašanje na katerega je zahteval pisni odgovor: 
- Koliko površin kmetijskih zemljišč in gozda je imela občina pred komasacijo v svoji lasti vpisano v 

zemljiški knjigi in koliko po izvedbi komasacij (površina). 
 
K TOČKI 8 
 
SEZNANITEV S PROGRAMOM DELA NADZORNEGA ODBORA OBČINE TIŠINA ZA LETO 2017 
 
Obrazložitev je podala predsednica Nadzornega odbora občine Tišina ga. Milena AUGUŠTIN. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi sta sodelovala Ivan HORVAT in Franc KNAUS. 
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Ivan HORVAT je podal naslednje vprašanje za Nadzorni odbor in zahteval pisni odgovor.  
Povedal je: ''Občinski svet občine Tišina je na svoji 2. izredni seji dne 22.12.2017 sprejel Elaborat o 
oblikovanju cene izvajanja storitve gospodarske javne službe oskrba s pitno vodo za območje naselij 
Tišina, Petanjci, Murski Petrovci, Sodišinci, Gederovci in Krajna. Pojavlja se mi sum, da je voda oz. 
omrežnina nepravilno obračunana. Problem je v omrežnini oz. postavki amortizacije. Nadzorni odbor naj 
prouči obračunavanje amortizacije, kako se lahko obračunava amortizacija, če pa je omrežje staro že več 
kot štirideset let. Povedal bi samo, da se občina naslanja na uredbo Medo vendar ta po mnenju 
Ministrstva za finance v začetki julija 2013 pojasni, da ta uredba sploh ne določa amortizacije ampak se 
način in metoda amortiziranja osnovnih sredstev infrastrukture ureja pravilnik. Prosim pa, da se pri 
nadzoru upoštevajo tudi slovenski računovodski standardi, ki jasno povedo, kaj je amortizacija in kako se 
amortizacija obračunava, določa'' .  
 
 
K TOČKI 9 
  
TEKOČA PROBLEMATIKA 
 
ŽUPAN je podal aktualne informacije in dogajanja v občini: 
 

Koncesije v zdravstvu 
V prilogi gradiva smo vam posredovali gradivo glede koncesij v zdravstvu na področju splošnega zdravnika, 
pediatra in zobozdravnika, ki jih je občina Tišina želela podeliti n nam je bilo s sklepom brez možnosti 
pritožbe zavrnjeno.  Ob enem vam prilagamo časopisni članek, kjer je razvidno, da so se pa koncesije v 
zdravstvu v tem času dovolile.  

 
Prijava na e- novice 
Vse člane občinskega sveta, člane odborov in komisija pri OS, ter vse občane pozivamo, da se prijavijo na 
e-novice občine Tišina. Po zadnjih podatkih izmed članov OS in članov odborov in komisij sta na e-novice 
prijavljena samo 2 člana OS in 1 članica odborov in komisij. S prijavo na občinske e-novice želimo, da ste 
člani OS, odborov in komisij ter občani občine Tišina vsako dnevno obveščeni o dogajanju v občini Tišina. 
Podoben poziv bo objavljen tudi v naših Novinah.   
 
Komunikacija člani občinskega sveta – župan 
Malo pred prazniki me je presenetil klic novinarja, ki je izvenel kot klic odvetnika, ko kliče za svojo stranko 
in jo brani pred županom. Do sedaj sem poskušal vse zadeve, kjer so bila različna mnenja, predlogi ,…da 
rešijo z znotraj hiše oz. da se pride do mene in se o zadevi pogovorimo ter najdemo rešitev za nastalo 
situacijo. To prakso bi želel, da se nadaljuje tudi v prihodnje, ter ni potrebe po kakih odvetniki-novinarjih.  
 
 
K TOČKI 10 
 
VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Odgovor na zastavljeno vprašanje člana občinskega sveta Danijela Kolman, in sicer na naslednji vprašanje: 
Zanimalo ga je kako daleč je zadeva glede nasipa na reki Muri in kaj je komisija, ki je bila ustanovljena 
naredila, ugotovila in dala kakšna poročila.  
 
Danijel KOLMAN je zahteval v skladu s 16. členom Poslovnika dodatna pojasnila. Zahteval je, da  se tema 
glede nasipov uvrsti na točko dnevnega reda na eni prihodnjih sej občinskega sveta.  
 
 

*     *     *     *     * 
 
 



 

 

Stran 7 od 9 

 

Odgovor na zahtevo člana občinskega sveta gospoda Tibor Cigut, in sicer ga je zanimalo zakaj občina Tišina 
razsvetljuje občino Murska Sobota, saj ima na katastrski meji dva stebra javne razsvetljave. 
 
Tibor CIGUT je bil s podanim odgovorom zadovoljen.  
 
 

*     *     *     *     * 
 
Odgovor članu občinskega sveta g. Viktorju Obal na  postavljeno vprašanje:  Jaz se dosti gibljem med 
občani, to je tudi moja dolžnost, ker so me izvolili. Včeraj me je občan vprašal zakaj ima na računu 
režijskega obrata za vodo in kanalščino postavko zakonske zamudne obresti. Moj odgovor mu je bil 
vprašaj na občino. In pridem jaz domov in gledam moj račun, zadeva ista. Plačujem od začetka s trajnika. 
Zato sprašujem in to hočem imeti pisni odgovor zakaj je do te obremenitve prišlo in kdo je odgovoren. 
 
Viktor OBAL je povedal, da ni dobil odgovora na vprašanje, ki ga je zastavil in se z odgovorom ne strinja. 
Župan je povedal, da je to odgovor na zastavljeno vprašanje in se ne bo pripravljal nov odgovor. 
 
 

*     *     *     *     * 
 
Odgovor na zahtevo člana občinskega sveta gospoda Danijela Kolman, in sicer na naslednje vprašanje, ki 
se nanaša na vprašanje člana občinskega sveta g. Knaus Franca iz 12. redne seje, in sicer koliko let je že ta 
občinska uslužbenka glede na to, da 10 % proračuna namenjamo za plače občinskih uslužbencev na 
bolniški? 
 
Danijel KOLMAN je bil s podanim odgovorom zadovoljen.  
 
 

*     *     *     *     * 
 
Odgovor na zahtevo člana občinskega sveta gospoda Danijela Kolman, in sicer na naslednje vprašanje: Kaj 
je z obrtno cono v Gederovcih. 
 
Danijel KOLMAN ni bil zadovoljen s podanim odgovorom. Povedal je, da se je na tem področju premalo 
naredilo. Župan je povedal, da so lastniki zemljišč izjavili, da zemljišč ne bodo prodali in so se s tem 
zaustavile nadaljnje aktivnosti. Župan je povedal, da pa se načrtuje sprememba prostorskega načrta na 
Tišini, kjer bi bila možna obrtna cona in se lastnik tudi strinja s prodajo zemljišča. 
 
 

*     *     *     *     * 
 
 
Odgovor Nadzornega odbora na vprašanje člana občinskega sveta Danijela Kolmana in sicer:  Zanimalo so 
ga površine v k.o. Vanča vas pred izvedbo komasacije in po izvedbi. 
 
Danijel KOLMAN je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 
 
 

*     *     *     *     * 
 
Odgovor na zahtevo člana občinskega sveta gospoda Tibor Cigut, in sicer ga je zanimalo kdaj bo 
postavljena klop v avtobusnem postajališču ob pokopališču v Borejcih. 
 
Tibor CIGUT je bil s podanim odgovorom zadovoljen.  
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Odgovor članu občinskega sveta g. Viktorju Obal na  vprašanje:« Sistem B. S kom imamo mi zdaj dejansko 
sklenjeno pogodbo o dobavi vode. Ali imamo s firmo Vodovod d.o.o. ali imamo s Komunalnim podjetjem 
Murska Sobota. To sprašujem zato, ker v sprejetem rebalansu, ki smo ga nazadnje sprejeli piše v 
obrazložitvi: ''Največje spremembe v okviru proračunske postavke se navezujejo še na plačilo obveznosti 
po pogodbi o načinu in pogojih dobave pitne vode Komunalnemu podjetju Murska Sobota za katero je 
občina dolžna plačevati storitev porabljene vode na prečrpališču Murski Črnci in Tropovci in sicer za čas do 
začetka obračunavanja tovrstne storitve. Če pa zdaj gledam malo te številke tu je nekje se te številke vrtijo 
68.000. Zato tudi tu zahtevam pisni odgovor in točno obrazložitev komu plačujemo ali Komunalnemu 
podjetju ali Vodovod d.o.o. in kaj se za temi številkami skriva. 

 
Viktor OBAL je bil s podanim odgovorom zadovoljen.  
 
 

*     *     *     *     * 
 
Član občinskega sveta občine Tišina g. Ernest SERDT je zastavil naslednje vprašanje: 
Na 14. seji občinskega sveta, 14. aprila 2016, je bil sprejeti sklep št. 120, da se zapisnik 12. seje občinskega 
sveta občine Tišina dopolni pri točki št. 5, da se ponovno preveri začetek odseka JP št. 530 in 822 ČN M. 
Črnci. To naj uredi podjetje  GEOKING z Direkcijo RS. Sklep je bil sprejet soglasno s strani občinskega sveta. 
Zanima me kako napreduje zadeva? 

 
Ernest SEDRT ni dobil odgovora na zastavljeno vprašanje. Župan je povedal, da se bo zadeva preverila in se 
bo pripravil odgovor na zastavljeno vprašanje. 
 
 

*     *     *     *     * 
 
Odgovor članu občinskega sveta g. Tibor Ciguta na  vprašanje kaj je s propustom na parceli last Voroš 
Janeza, saj je postavljeni bistveno previsoko in naj  se ustrezno zniža, da bo lahko voda odtekala, saj sta 
kompletna oba odvodnika na levi in desni strani ceste Borejci Kupšinci suha, v tem predelu pa stoji pol 
metra vode.  
 
Tibor CIGUT je bil s podanim odgovorom zadovoljen.  
 
 

*     *     *     *     * 
 
Franc KNAUS je zastavil naslednja vprašanja in sicer: 
- kako daleč so razgovori o delitvi dobička med občino in Pomurskimi lekarnami? 
-kako je s sprejemi elaborata o oblikovanju cene oskrbe s pitno vodo v ostalih občinah? 
-kdaj se realno pričakuje prostorski načrt? 
-ali so  na sestanku županov ali sveta regije bile obravnavane teme, ki bi bile zanimive za občino Tišina? 
 
Župan je podal naslednje odgovore: 
-glede dobička lekarn je župan povedal, da je bil s strani Pomurskih lekarn sklican sestanek, kjer je bilo več 
predlogov. S strani MO Murska sobota je prišel en predlog, da naj bi šlo za soboško jezero. Ostali župani se 
s predlogom niso strinjali.  Župan je povedal, da bo verjetno obveljala ena rešitev, da se razdeli del 
dobička med vse občine glede na število prebivalcev. 
-Župan je povedal, da imajo vse občine sprejete ločene elaborate, enako kot naša občina, kljub temu, da je 
bilo konec novembra s strani MO Murska Sobota povedano, da bodo na naslednji seji obravnavali skupni 
elaborat. V decembru je bila seja mestnega sveta vendar skupnega elaborata niso obravnavali.  
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-glede prostorskega načrta je župan povedal, da je bil 20. decembra zadnji rok za pripombe. Občina je 
dobila en dan prek rokom s strani Direkcije za okolje eno zahtevo in s strani Ministrstva za kmetijstvo. 
Problem Direkcije je zadeva igrišče v Rankovcih, poplavno območje. Župan je povedal, da se zadeva rešuje, 
in je naročena dodatna študija s katero bo problem rešen. Na Ministrstvu za kmetijstvo pa so nasprotovali, 
da bi bile uvrščene poljske ceste, ki so vpisane kot travnik, njiva. Župan je povedal, da smo jih želeli  
vključite iz tega namena, ker je Sklad kmetijskih zemljišč podal zahtevo, da mi vsa ta zemljišča prenesemo 
k njim. Občina se temu upira, saj ne bi radi zadeve predali Skladu kmetijskih zemljišč, saj je Sklad največji 
nepremičninski agent v Republiki Sloveniji. Župan je tudi povedal,da je Sklad kmetijskih zemljišč vložil 
upravni spor v komasaciji Gederovci in Krajna.  
-glede sestanka je župan povedal, da je bila tema glede višine povprečnine in kohezijskih sredstev in da ni 
nobenih razpisov razen teh dveh, si smo jih imeli v Rebalansu. 
 
Franc Knaus je bil s podanimi odgovori zadovoljen.  
 
 

*     *     *     *     * 
 

Ivan HORVAT je zastavil naslednje vprašanje za računovodkinjo in zahteval pisni odgovor: 
Pri sprejemanju elaborata o oblikovanju cen Tišina, Petanjci in ostale vasi me zanima v postavki omrežnina 
oz. amortizacij, kakšna je vrednost, ki se amortizira, stopnja amortizacije in določena življenjska doba 
omrežja. In seveda kakšna je vrsta amortizacije, predvidevam, da je enakomerna, časovna. 
 
 

*     *     *     *     * 
 

Alenksandra KAROLI je zastavila dve vprašanji in zahtevala pisni odgovor. 
-vprašanje za g.župana: ali preberete in pregledate zapisnike sej vaških odborov in v koliki meri se jih 
upošteva. 
-pobuda ali predlog iz seje vaških skupnosti: opaža se, da je čedalje več sprehajalcev psov po vaseh, ki pa 
za sabo puščajo iztrebke in onesnažujejo vasi predlagamo sprejetje odloka, ki bi vseboval vsebinsko, da bi 
imeli sprehajalci psov s sobo vrečko in počistijo iztrebke.  
 
 
 
20. redna seja občinskega sveta občine Tišina se je zaključila ob 19.40 uri. 
 
 
 
 
 
Zapisala         Občinski svet občine Tišina 

Andreja RIBAŠ                               Franc HORVAT 


